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Zápis 38. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 17.10.2023 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová ,Dr. Šebo, prof. Malíková, doc. 

Trnka, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, Dr. Marx, JUDr. Mužíková 

Omluveni: doc. Gojda  

1. Schválení zápisu ze 3.10.2023 

2. Proděkan Duška informoval o přípravě žádosti do Výzvy na dovybavení SIM center. Upřesnění 

předloží k projednání na dalším jednání KD v listopadu. 

3. Děkan informoval o jednání Asociace děkanů LF ČR s ministrem zdravotnictví ohledně úvazků 

na LF a FN ve světle současného protestu mladých lékařů proti novele Zákoníku práce. 

4. Děkan navrhl, aby fakulta neměnila stávající způsob evaluace vědy / publikací v souvislosti se 

změnou hodnocení vědy na UK – zejména aby do fakultní evaluace vědy nebyly zahrnovány 

monografie. KD se k tématu vrátí v listopadu. 

5. Děkan informoval o dnešním jednání na MZ s ředitelem odboru ing. Michálkem ohledně 

koupě pozemku pro stavbu Výukového centra od SZÚ.  

6. Byla diskutována situace kolem NF Student 3LF. O konečném řešení rozhodne AS 3.LF UK. 

7. Proděkan Džupa informoval o chystané blokové výuce chirurgických oborů v KN Liberec. 

8. Zástup za děkana v termínu 19.-29.10.2023: MUDr. David Marx. Ph.D. 

 

JUDr. Mužíková 

 Tajemnice informovala o chystaných změnách týkající se úpravy předpisů pro výkon práce na 

dálku (UK připravuje podrobnější pokyny). 

Dr. Marx 

 Proděkan předložil žádost studentky 2. ročníku o snížení výše školného z důvodu pozdějšího 

nástupu do výuky (vízové důvody). KD a děkan souhlasí. 

Doc. Dlouhý 

 Proděkan informoval o aktuálním stavu kmenových zkoušek, atestací i přípravných kurzů. 

 Příští týden se uskuteční konference ZDRAV-EDU 2023 v Brně, která bude zaměřena na 

vzdělávání zdravotnických profesí. 

 Proděkan informoval o uskutečněném semináři, který na fakultě pořádala Hygienická stanice 

hlavního města Prahy. Seminář byl úspěšný a další bude následovat 14.12.2023. 

 

Prof. Arenbergerová 

 Proděkanka informovala o nové vizuální identitě UK, na kterou bude univerzita/fakulta 

postupně přecházet. 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 

Doc. Trnka 

 Proděkan informoval o nabídce KB na spolupráci s přípravnou fází pro výzvu státního fondu 

na energetické zhodnocení budov. Kolegium děkana o nabídce diskutovalo. 
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 ERDF fond – bude vyhlášena výzva k přípravě/podání žádosti na zlepšení výuky (nákup 

přístrojů, zpřístupnění budov pro znevýhodněné, nákup IPADs pro zkoušení apod.) 

 ESF projekty – na UK se uskuteční setkání, kde budou představeny podrobnější informace. 

 

Prof. Malíková 

 Proděkanka informovala o: 

o akci „Ženy ve vědě“ 

o čerpání sociálního fondu fakulty 

o uveřejnění informace o kontaktní osobě z 3. LF UK pro ombudskmanku UK, a to na 

webové stránce fakulty a ve VNS 

 

prof. Džupa 

 Proděkan informoval o přípravě programu na nejbližší zasedání VR 3. LF UK 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Kateřina Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

  

 

 

 


